
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. februar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Q

I lyset af det presserende behov for at få klarlagt usikkerheden om regeringsafgifterne for

elbiler i 2021, hvornår agter ministeren da at fremsætte lovgivning, der sikrer denne klar-

hed, og dermed sikrer, at afgifterne ikke stiger voldsomt den 1. januar 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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